
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

PvdA  
Datum 6 februari 2023 
Onderwerp Ambities woningbouw 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Onze fractie geeft kennisgenomen van de publicaties in BN De Stem van 1 februari 2023 en 3 

februari 2023. Roosendaal loopt achter qua realisatie ambities. 

Woningbouw in 2022: 100 nieuwe woningen: 0,2 % bovenop het woningbestand. 

Als reden wordt door de woordvoerder van de gemeente op 1 februari onder meer opgegeven: door 

ontbreken marktinitiatieven. En op 3 februari geeft de wethouder aan als reden: bezwaar -en 

beroepsprocedures. 

Wij hebben als fractie wat onderzoek gedaan en daar komen onder meer de volgende resultaten uit 

naar voren. 

Ja, het klopt dat er samen met gemeente heel wat plannen in voorbereiding zijn. Maar daar zijn we dit 

jaar en volgend jaar nog niet aan het bouwen, voor deze plannen is allemaal nog procedure tijd nodig. 

Het klopt ook dat commerciële partijen zich massaal terugtrekken op de markt. 

Stijgende rente, oplopende bouwkosten, verminderd consumentenvertrouwen leidt tot of verminderde 

interesse van de woningzoekende (want deze kan minder lenen of durft het niet aan) of leidt tot 

verminderde belangstelling van de institutionele belegger omdat deze onvoldoende rendement haalt. 

Er is behoefte om nog meer plannen die wij kunnen realiseren naar voren te halen, maar er is nog 

een groot probleem voor met name bij de gemeente: ambtelijke capaciteit/projectleiders om al die 

plannen te ondersteunen. 

In de commissievergadering van uw raad op 19 januari 2023 gaf de wethouder aan dat de organisatie 

qua bezetting van personeel op orde is. En dat er geen tekort is aan ambtelijke capaciteit. 

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Wat is de analyse en reactie c.q. plan van aanpak vanuit het College als het gaat om 

woningbouw ambities en realisatie daarvan in de komende jaren? 

2. Gelet op eerdere mededelingen vanuit uw college. Wat is uw reactie dat we vanuit de 

woningmarkt horen dat er wel tekort is aan ambtelijke capaciteit en projectleiders? Die ook in 

deze een probleem vormen bij de realisatie van woningbouw ambities? Graag ook uw analyse 

en plan van aanpak als het gaat om dit kennelijk gevoelde tekort in de capaciteit? 

3. In de praktijk is aangegeven dat er behoefte is aan korte lijnen vanuit planning, rekening 

houdende met actueel regelmatig wijzigende regels en omstandigheden t.a.v. ruimtelijke 

ordening in bouwen. Ook gelet op bijvoorbeeld anticiperen op bestemmingsplannen. Zodat 



 

uiteindelijk meer maatwerk kan worden geleverd. We horen dat er een wens is om te komen tot 

een vastgoed deskundige binnen de organisatie? Is deze voorhanden? Of bent u voornemens 

hierin te voorzien? 

4. Om kennis te nemen van ieders positie en daardoor allen vanuit eigen verantwoordelijkheid 

doeltreffender te kunnen zijn in gerichte efficiënte toepasbare actie op de woningmarkt. Is een 

ronde tafel bijeenkomst denkbaar waar marktpartijen, organisatie, college en raad aan 

deelnemen? 

5. Als Raad zijn we te gast geweest in het oude ABN AMRO-gebouw. Inmiddels hebben wij 

kennisgenomen van de resultaten van een woonwensen onderzoek. Wat is de status van dit 

dossier in onze organisatie en gemeente? 

 

Dit als voorbeeld, waar we als raad bij betrokken zijn geraakt. 

Wij hopen snel als Raad met u hierover verder van gedachten te kunnen wisselen. 

Wij danken u alvast voor de antwoorden. 

Namens de PvdA Roosendaal, 

Paul Klaver 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

1.     Wat is de analyse en reactie c.q. plan van aanpak vanuit het College als het gaat om 

woningbouw ambities en realisatie daarvan in de komende jaren?  

Zoals zichtbaar in de woningbouwprogrammering, die u binnenkort gaat bespreken, zal tot 2030 ca. 

5.600 woningen gebouwd worden in Roosendaal en de dorpen. Dit is exclusief de bijzondere 

woonvormen en wonen met zorg. Van 1.500 woningen is de realisatie in uitvoering of de 

vergunningsprocedure in gang gezet.   

2.     Gelet op eerdere mededelingen vanuit uw college. Wat is uw reactie dat we vanuit de 

woningmarkt horen dat er wel tekort is aan ambtelijke capaciteit en projectleiders? Die ook in 

deze een probleem vormen bij de realisatie van woningbouw ambities? Graag ook uw analyse 

en plan van aanpak als het gaat om dit kennelijk gevoelde tekort in de capaciteit? 

De Gemeente kende tot nu toe een reactief ontwikkelbeleid, waarbij uitgegaan werd van initiatieven 

vanuit de markt die werden beoordeeld. Zoals recent met uw Raad besproken is dat beleid inmiddels 

meer gericht op het activeren van partijen door juist richting te geven aan gebiedsontwikkelingen 

binnen een vastgestelde visie. Daarnaast geven nieuwe prestatieafspraken tussen Rijk en corporaties 

een actieve impuls aan het realiseren van nieuwe en betaalbare woningen. Als het gaat om oorzaken 

van het achterblijven van nieuwe woningen zijn ook de doorlooptijd van procedures bij de Raad van 

State door o.a. personeelstekort en extra procedure vanwege het Didam-arrest mogelijk vertragende 

factoren. Vanaf de inwerkingtreding van de Omgevingswet ontstaat er ook risico op extra vertraging. 

3.     In de praktijk is aangegeven dat er behoefte is aan korte lijnen vanuit planning, rekening 

houdende met actueel regelmatig wijzigende regels en omstandigheden t.a.v. ruimtelijke 

ordening in bouwen. Ook gelet op bijvoorbeeld anticiperen op bestemmingsplannen. Zodat 

uiteindelijk meer maatwerk kan worden geleverd. We horen dat er een wens is om te komen tot 

een vastgoed deskundige binnen de organisatie? Is deze voorhanden? Of bent u voornemens 

hierin te voorzien?  

De gemeente Roosendaal zet de huidige bezetting effectiever in en heeft vacatures geplaatst voor 

tijdelijke en vaste medewerkers voor Ruimtelijke Ordening.  

4.     Om kennis te nemen van ieders positie en daardoor allen vanuit eigen 

verantwoordelijkheid doeltreffender te kunnen zijn in gerichte efficiënte toepasbare actie op de 

woningmarkt. Is een ronde tafel bijeenkomst denkbaar waar marktpartijen, organisatie, college 

en raad aan deelnemen? 

Als Gemeente hebben we, in samenspel tussen Raad en College, al gekozen voor een meer 

activerende houding. Waar het gaat om strategische verwerving, gebiedsvisies en recent nog het 

ontwikkelplan ROOS. Daarnaast meten we actief de woningbehoefte en zijn we in overleg met de 

corporatie over het ophogen van de productie, in lijn met de afspraken met het ministerie. De 

wijzigingen hieromtrent zijn met u gedeeld. Conform het collegeprogramma komt het College nog met 

een nieuw grondbeleid/grondbedrijf, waaruit de aanjaagfunctie zeker zal blijken. Een 

rondetafelbijeenkomst, waarin ieders verantwoordelijkheden en voorgenomen acties besproken 

worden, kan de effectiviteit verhogen.  

5.     Als Raad zijn we te gast geweest in het oude ABN AMRO-gebouw. Inmiddels hebben wij 

kennisgenomen van de resultaten van een woonwensen onderzoek. Wat is de status van dit 

dossier in onze organisatie en gemeente? 

Het plan zal door de initiatiefnemer bij de gemeente (omgevingskamer) ingeleverd worden en daar 

wordt het initiatief beoordeeld. 

 



 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 


